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“Poortje voor het viaduct” 
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De afgelopen jaren is met enige regelmaat een vrachtauto of bestelbusje klem gereden onder het 
viaduct onder de Waterlinieweg aan de Prins Hendriklaan. Dit tot schrik van automobilist, fietsers, 
voetgangers en omwonenden. Afgelopen week was het zoveelste AH bezorgbusje de klos... De 
doorrijhoogte is daar sinds de aanleg in de jaren zestig beperkt tot 2.40 m1. 
 
Grote schade aan voertuig en viaduct, de schrik en ook kans op letsel zijn volgens de Utrechtse 
VVD eenvoudig te vermijden met een hoogtebegrenzer, een portaal op doorrijhoogte op enige 
meters vóór het viaduct.  Ook een dynamisch verkeerslicht met een intelligente hoogtesensor is 
een optie, maar dat bestaat helaas nog niet... 
 
Vraag: 
 

1. Is het college bereid om extra maatregelen te nemen om te voorkomen dat te hoge 
voertuigen zichzelf vastrijden? 

                                                           
1 http://www.oostkrant.com/rapport_viaduct_rietveld.pdf 



 

 

 

 

 

 
 


